
 

 

 

RG.0002.2.2024              

       

 
 

 

 

 

 
P R O T O K Ó Ł  Nr LXII/24 

 
z LXII sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 
 

z dnia 29 lutego 2024 r. 
 

 
 

 

 

 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2023 r., oraz  17 stycznia 2024 r.  

4. Sytuacja na rynku pracy w Powiecie Kłobuckim, ze szczególnym uwzględnieniem gminy 

Wręczyca Wielka – informacja przedstawiciela Powiatowego Urzędu Pracy.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Wręczyca Wielka. 

6. Wnioski. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

8. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

9. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

11. Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wręczyca Wielka               

za rok 2023; 

12. Przyjęcie Informacji za rok 2023 dot. wydanych decyzji o naliczeniu jednorazowych opłat tzw. 

rent planistycznych z tytułu zmiany lub uchwalenia planu przestrzennego zagospodarowania 

gminy oraz opłat adiacenckich z tytułu wybudowania infrastruktury technicznej lub podziału 

nieruchomości dokonanego na wniosek właściciela.  

13. Podjęcie uchwał w sprawach różnych. 
 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad LXII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 



 

 

Rada Gminy Wręczyca Wielka na LXII sesji zwyczajnej w dniu 29 lutego             

2024 r. podjęła następujące uchwały: 

 
 

1) Uchwała Nr LXII/497/24 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej  nr ewidencyjnymi działek: 287/6 o pow. 0,1063 ha, 

292/2 o pow. 0,1087 ha obręb ewidencyjny Borowe, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, 

zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącymi odrębną własność a będącej w użytkowaniu 

wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej w Borowem, po uprzednim rozwiązaniu 

użytkowania wieczystego  ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Borowem; 

 
 

2) Uchwała Nr LXII/498/24 w sprawie zmiany uchwały Nr LI/401/23 Rady Gminy Wręczyca 

Wielka z dnia   27 kwietnia 2023 r. dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Grodzisko; 

 
 

3) Uchwała Nr LXII/499/24 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2024-2028; 

 
 

4) Uchwała Nr LXII/500/24 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka; 
 

 

5) Uchwała Nr LXII/501/24 w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy 

Wręczyca Wielka z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2024 rok”; 

 
 

6) Uchwała Nr LXII/502/24 w sprawie podziału obszaru gminy Wręczyca Wielka na sektory 

celem zorganizowania odbierania odpadów komunalnych; 

 

7) Uchwała Nr LXII/503/24 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wręczyca Wielka; 

 

8) Uchwała Nr LXII/504/24 w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Wręczyca Wielka;  

 

9) Uchwała Nr LXII/505/24 w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2024 rok; 

 

10) Uchwała Nr LXII/506/24 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2024-2033. 

 

11) Uchwała Nr LXII/507/24 w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków 

współfinansowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

 

 



 

12) Uchwała Nr LXII/508/24 w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków 

współfinansowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

 
 

 
Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy Wręczyca 

Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 29 lutego 2024 roku stanowi jednocześnie 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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RG.0002.2.2024                    

 

P R O T O K Ó Ł   Nr LXII/24 
 

z LXII sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, 

odbytej w dniu 29 lutego 2024 r. w  godz. 12.04 – 14.22 

  w sali narad Urzędu Gminy we Wręczycy Wielkiej 

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  
 

 

W sesji udział wzięli: 

-  12  Radnych                  -   wg listy obecności  

- Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński  

-  Zastępca Wójta Gminy -   Pan Bogusław Głąb 

-  Skarbnik Gminy            -   Pani Barbara Jezior 

-  Adwokat, obsługa prawna Urzędu Gminy – Pani Aleksandra Cieślak – Fornal  

- komisariat Policji we Wręczycy Wielkiej – kom. Arkadiusz Okoń 

- Zastępca Dyrektora Urzędu Pracy –Pan Marcin Wojtysak 

- wicestarosta powiatu kłobuckiego – Pani Aneta Kiepura  
 

Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy: 

-  Pani Agnieszka Brodziak  -   Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, 

-  Pani Monika Mańczyk   - Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

-  Pan Mateusz Wąsiński       -   Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  

 
 

Sołtys z terenu gminy Wręczyca Wielka Pani Maria Polak 

Mieszkaniec Długiego Kąta 
 

 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2023 r., oraz  17 stycznia 2024 r.  

4. Sytuacja na rynku pracy w Powiecie Kłobuckim, ze szczególnym uwzględnieniem gminy 

Wręczyca Wielka – informacja przedstawiciela Powiatowego Urzędu Pracy.  

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Wręczyca Wielka. 

6. Wnioski. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 

8. Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    

9. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

10. Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie międzysesyjnym . 

11. Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wręczyca Wielka               

za rok 2023; 

12. Przyjęcie Informacji za rok 2023 dot. wydanych decyzji o naliczeniu jednorazowych opłat tzw. 

rent planistycznych z tytułu zmiany lub uchwalenia planu przestrzennego zagospodarowania 

gminy oraz opłat adiacenckich z tytułu wybudowania infrastruktury technicznej lub podziału 

nieruchomości dokonanego na wniosek właściciela.  

13. Podjęcie uchwał w sprawach różnych:  
 

1) w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej  

nr ewidencyjnymi działek: 287/6 o pow. 0,1063 ha, 292/2 o pow. 0,1087 ha obręb 

ewidencyjny Borowe, jednostka ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem  



- 2 - 

 

strażnicy stanowiącymi odrębną własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Borowem, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego                      

ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Borowem; 

2) w sprawie zmiany uchwały Nr LI/401/23 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia   27 kwietnia 

2023 r. dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Grodzisko;  

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024-

2028; 

4) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Wręczyca Wielka;  

5) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Wręczyca Wielka 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok”; 

6) w sprawie podziału obszaru gminy Wręczyca Wielka na sektory celem zorganizowania 

odbierania odpadów komunalnych; 

7) w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wręczyca Wielka. 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Wręczyca Wielka;  

9) w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2024 rok; 

10) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 

2024-2033. 

11) w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

12) w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 
 

14. Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

15. Zamknięcie obrad LXII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

 

 

Ad. 1. 
 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia LXII sesji zwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                             

o samorządzie gminnym.   

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż sesja jest prawomocna,                    

w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne decyzje i uchwały. 

Radna Pani Anita Toborek – nieobecna usprawiedliwiona, , Radny Pan  Artur Klorek – nieobecny 

usprawiedliwiony, Radny Pan Piotr Wydmuch – nieobecny nieusprawiedliwiony. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Ad.2. 
 

         Przedstawienie porządku obrad 
 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Państwo Radni                               

w odpowiednim terminie otrzymali porządek obrad sesji. Następnie zapytał, czy do dzisiejszego  

porządku obrad będą jakieś propozycje zmian. 

 

      

Głos zabrał: 

 

Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński: 

- Szanowna Rado, Panie Przewodniczący. W związku ze zmianami, jakie miały miejsce tuż po 

komisjach, prosiłbym o wprowadzenie projektu pięciu uchwał – te które wymusza na nas zmiana 

przepisów, o wprowadzenie środków, które gmina może wykorzystać, a kierujemy się tu przede 

wszystkim interesem naszych mieszkańców. W punkcie 13 podpunkt 8 prosiłbym o wprowadzenie 

projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Wręczyca Wielka, 

w podpunkcie 9 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2024 rok, pokłosiem tego 

w podpunkcie 10 projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2024-2033, w podpunkcie 11 projekt uchwały w sprawie udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym  

wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków – to dotyczy się parafii w Kalei, i w podpunkcie 12 ten sam projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji dla parafii w Truskolasach.   
 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant spytał czy są inne propozycje zmian? 

 

 

 

 Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący Rady Gminy poddał 

kolejno pod głosowanie projekty uchwały zgłoszone na wniosek Wójta.  

 

 

Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały                         

w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Wręczyca Wielka.  

   

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                             

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 

Wręczyca Wielka.  
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Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały                         

w sprawie  zmian w budżecie  gminy na 2024 rok  

 

 

 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 2 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                             

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) przyjęła Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2024 rok.  
 

 

 

 

 

 

Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały                         

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka 

na lata 2024-2033.  

 

 

 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka 

na lata 2024-2033. 

 

 

 

 

Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane                    

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  

 

 

 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 4 – załącznik nr 2 do protokołu 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane                 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

 

 

 

 

 

 

Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane                    

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  

 

 

 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 5 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane w obiekcie zabytkowym  wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane                 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

 

 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał porządek obrad wraz ze 

zmianami pod głosowanie.  

 

 
Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 6 – załącznik nr 2 do protokołu 
 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad wraz ze zmianami.  
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Ad.3.  
 

Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2023 r., oraz  17 stycznia 2024 r. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż protokoły zostały Państwu 

Radnym przekazane drogą elektroniczną, jak również w formie papierowej były udostępnione do 

wglądu w Biurze Rady.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy do protokołów będą ze strony Państwa Radnych jakieś 

uwagi. 

Uwag do projektów protokołów nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Projekty protokołów zostały poddane pod głosowanie celem ich przyjęcia.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 
 

Głosowanie imienne nr 7 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                                                     

0 „wstrzymujących się”) przyjęła protokół  z LX sesji zwyczajnej z dnia 28 grudnia 2023 r. oraz 

LXI sesji nadzwyczajnej z 17 stycznia 2024 r.  

 

 

Ad.4. 

 

Sytuacja na rynku pracy w Powiecie Kłobuckim, ze szczególnym uwzględnieniem gminy 

Wręczyca Wielka – informacja przedstawiciela Powiatowego Urzędu Pracy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił Zastępcę Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Kłobucku o przedstawienie informacji będącej przedmiotem niniejszego punktu. 

Pan Marcin Wojtysak – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kłobucku powitał 

Zgromadzonych, po czym przedstawił informację na temat sytuacji na lokalnym rynku pracy, 

tj. w Powiecie Kłobuckim, ze szczególnym uwzględnieniem Gminy Wręczyca Wielka. 

 

(Szczegółowa informacja o sytuacji na rynku pracy w Powiecie Kłobuckim z uwzględnieniem Gminy 

Wręczyca Wielka – załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oraz Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński 

podziękowali Panu Marcinowi Wojtysek za przedstawioną informację.  
 

 

 

/Nikt nie zwrócił się z pytaniem/ 
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Ad.5. 

 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Wręczyca 

Wielka. 

 

  Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił kom. Arkadiusza Okonia                  

o przedstawienie informacji, kom. Arkadiusz Okoń – przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa 

i porządku publicznego na terenie gminy Wręczyca Wielka.  

 

(Szczegółowa Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego 

– załącznik nr 4 do protokołu) 

 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oraz Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński 

podziękowali za przedstawienie informacji.  

 

 

/Nikt nie zwrócił się z pytaniem/ 

 

 

Ad. 6  

 

Wnioski  

 

W ramach niniejszego punktu, głos zabrali:  

 

 Radny Pan Jakub Winecki: 

- Panie Wójcie mam nadzieję, że interpelacja dotarła, jeżeli nie, to mam nadzieję, że będzie dzisiaj 

odczytywana – a propos odwodnień dróg w Grodzisku – chciałbym zapytać czy moglibyśmy taki 

projekt… co musimy zrobić, czy jakiś wniosek musimy złożyć, żeby odwodnienia szczególne przy 

ulicy Nadrzecznej. Do tego podczas zebrania walnego w Pierzchnie dostałem informację również                

o ulicy Polnej i ze swojej strony jeszcze dołożyłbym ulicę Kalejską i Zieloną – trzeba pomyśleć                   

o wykonaniu projektu  odwodnień, czyli rowy, przepusty do rzek. Prosiłbym o informację, co 

musimy zrobić żeby temat „popchnąć” do przodu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Ja mam pytanie do Radnego Wineckiego, bo chyba się wkradła jakaś nieścisłość – Interpelacja? 

Interpelacja wpływa do Przewodniczącego Rady.   

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Mam nadzieję, że będzie odczytana.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Nie otrzymałem.  

 Radna Pani Barbara Bogus: 

- Skoro przybyła Pani Wicestarosta, to ja mam takie pytanie odnośnie drogi na Borze Zapilskim, bo 

to jest droga powiatowa – ona jest w bardzo opłakanym stanie, po tych objazdach, które były 

związane z wiaduktem. Oprócz tego jest taka dosyć duża dziura od strony skrzyżowania, od kościoła, 

około 50 metrów od krzyżówki. Kiedy to będzie załatane? Czy jest jakaś taka już informacja? Może 

Pani mi powiedzieć? Dziękuję.   

 Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Ja również przyłączam się do tego wniosku o melioracje rowów zarówno przy drogach gminnych 

jak i przy drogach powiatowych w Truskolasach. Takie miejsca, które mają duży problem                           

z tą  melioracją i to jest m. in. Piła Pierwsza  oraz na Kulejach w tym roku był duży problem – jeżeli 

chodzi o nadmiar wody, która nie odpływała przy przejeździe kolejowym i wiele interwencji straży 

pożarnej, która musiała odpompowywać wodę, ponieważ zostały zalane gospodarstwa domowe. 
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Drugie pytanie, jak wygląda sytuacja, jeżeli chodzi o wiosenny remont dróg – tutaj nie będę 

wyszczególniała tych dróg, ponieważ drógi gminne wszystkie praktycznie wymagają 

natychmiastowej naprawy, bo jest dziura na dziurze – jedną omijamy, a kolejną, większą wjeżdżamy. 

Dziękuję bardzo.  

 Mieszkaniec Długiego Kąta: 

-  Ja mam pytanie, a propos tych dróg. Odnośnie drogi  z Wręczycy na Długi Kąt – ta droga kiedyś za 

PRL-u była jedną z lepszych dróg w gminie czy w powiecie kłobuckim. Teraz były roboty 

budowalne stacji transformatorowej – ciężarowe auta jeździły, porozjeżdżały tę drogę i dziury się tam 

porobiły, że trzeba rowem jechać, żeby dziury ominąć.  

Druga sprawa, objazdy z Puszczewa, tam był ten przejazd kolejowy robiony – wszystko jest 

zakończone, wszystko jest ładnie, pięknie zrobione, tam, gdzie powinno być, a drogi… jakie były 

dziury, to są jeszcze większe.  

I też chodzi o te odwodnienia, bo na Długim Kacie rowy są, wszystko jest i w miarę dobre, tylko że 

nowe budynki powstają – ani mostka nie ma, ani rury przelotowej nie ma. Mało tego jeszcze, jak jest 

kostka wystawiona przed dom do ulicy, to 10 cm. Ta kostka wystaje na poboczu, także trzeba 

niekiedy na pobocze wjechać, bo człowiek się boi.  

Teraz ja bym jeszcze się zapytał Pana Komendanta, czy takie duże dziury na drodze nie stwarzają 

jakiegoś zagrożenia? Bo wiadomo starci ludzie jeżdżą, to tamo, ale jak się patrzy na dziurę, żeby ją 

ominąć, to automatycznie nie zwraca się uwagi na drogę… 

Na długim Kącie miała być droga jeszcze za Pana Wójta Krawczyka poszerzona,  tam  dosłownie, 

żeby dwa auta się minęły, to trzeba poboczem jeździć. XXI wiek mamy, pieniądze są, wszystko 

jest… nie wiem czy tu jest radny z Długiego Kąta, bo chciałbym go poznać, bo ani zebrań nie ma, nic 

nie ma – po prostu tam się nic nie dzieje.  

     Przewodniczący Rady gminy Pan Marek Prubnat: 

     - Proszę sprecyzować swój wniosek, bo Pan przechodzi do dyskusji takiej, która powinna być na   

zebraniu wiejskim. Bardzo proszę sprecyzować swój wniosek.   

Mieszkaniec Długiego Kąta: 

     - Remont dróg po prostu.  

     Przewodniczący Rady gminy Pan Marek Prubnat: 

     - Której drogi? 

     Mieszkaniec Długiego Kąta: 

    - Drogi od Wręczyca na Długi Kąt. Drugi wniosek poszerzenie drogi na Długim Kącie od zakrętu 

w lewo – Pan Wójt będzie wiedział, bo ta kwestia już była poruszana. Dziękuję.   

 Sołtys Gminy Wręczyca Wielka Pani Maria Polak:  

- Szanowni Państwo istnieje pilna potrzeba wykonania dwóch złączy, czyli wymian na słupowych 

wraz z gniazdami na terenie  stadionu „Sokół” we Wręczycy Wielkiej – słupy te znajdują się tuż przy 

parkanie, za którym znajduje się nowy plac rekreacyjno-sportowy. Mamy tam altany postawione, 

mamy światło doprowadzone, monitoring, mamy ławki zakupione, stoły – ale nie mamy się do czego 

podłączyć. Ja pokusiłam się i poprosiłam Pana o sporządzenie kosztorysu i wyszedł on na kwotę 

10 300,00 złotych, ale gdyby Pan Wójt rozpisał konkurs ofert, może byłaby to kwota mniejsza. 

Dlatego też chciałam prosić Pana Wójta, może by znalazł  jakieś środki finansowe,  a Państwo Radni, 

żeby zaakceptowanie wykonanie tej pracy. Dziękuję.    

 

Więcej wniosków nie zgłoszono, zatem punkt został zamknięty.  

 

Ad.7. 
 

          Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach kierowanych do Rady Gminy. 
       

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant przedstawił informację na temat pism,                      

które wpłynęły do Rady Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym,                     

tj.  od  28 grudnia 2023 roku do 29 lutego 2024 roku: 
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• 8 stycznia br. do Biura Rady wpłynęło postanowienie Prokuratury Rejonowej                                           

w Będzinie o umorzeniu śledztwa w sprawie niedopełnienia obowiązków służbowych                        

i przekroczenia uprawnień przez funkcjonariusza publicznego Tomasza Osińskiego – Wójta 

Gminy Wręczyca Wielka przy zleceniu usług firmie ROL-KOP oraz EKO-TECHNIKA na 

łączną kwotę 1.603.447,13 w trybie awaryjnym/pilnym z pominięciem Ustawy                                 

o zamówieniach publicznych i tym samym działania na szkodę Gminy Wręczyca  Wielka                     

w okresie od 2018 do 2022 roku.  

 Prokuratura Rejonowa w Będzinie poinformowała, iż postanowiła umorzyć śledztwo ww. 

sprawie wobec faktu, iż czyn ten nie zawiera ustawowych znamion czynu zabronionego.  

 

• W dniu 12 stycznia 2024 r. wpłynęła informacja od Komendanta Powiatowego Policji                       

w Kłobucku o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu kłobuckiego 

za okres od 1 stycznia 2023 roku do 31 grudnia 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że informacja ta była jednym z punktów obrad 

dzisiejszej sesji. 

 

• 24 stycznia od Wojewody Śląskiego wpłynęło przypomnienie o obowiązku złożenia 

oświadczeń o swoim stanie majątkowym na 2 miesiące przed zakończeniem kadencji.  Pismo 

przypominające z wytycznymi otrzymanymi od Wojewody Śląskiego zostało rozesłane 

radnym w dniu 26 stycznia 2024 r.  

 Przewodniczący Rady Gminy dodał, że przypomina radnym, że dzisiaj mija termin złożenia 

oświadczeń majątkowych.  

 

• 30 stycznia br. Ochotnicza Straż Pożarna w Borowem zwróciła się z wnioskiem                        

o nieodpłatne przekazanie gruntu położonego miejscowości Borowe oznaczonego  nr działki 

287/6, 292/2. W dniu 1 lutego 2024 r. przekazany został projekt uchwały ww. temacie celem 

wprowadzenia do porządku posiedzenia Komisji oraz pod obrady sesji Rady Gminy 

Wręczyca Wielka.  

 

• 2 lutego 2024 roku do wiadomości Przewodniczącego Rady Gminy wpłynęło sprawozdanie                

z działalności samorządu lokalnego Szarlejka za lata 2018-2023 – upływającej kadencji oraz 

protokół z zebrania wiejskiego z dnia 19 stycznia 2024 r. wraz z uchwałą oraz wykazem 

zadań niewykonanych i pozostałych do realizacji w 2024 roku i latach następnych.  

• 23 lutego 2024 r. do Biura Rady zostało przekazane wezwanie do usunięcia naruszenia prawa 

w związku z podjętą 7 lipca 2011 r. uchwałą Nr IX/102/11 ws. zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego – skarżący wzywa o częściową zmianę w zakresie § 15       

pkt 5 odnośnie odprowadzenia ścieków sanitarnych do kanalizacji sanitarnej lub jako 

rozwiązanie tymczasowe do czasu realizacji sieci kanalizacji sanitarnej ścieki winne być 

gromadzone w bezodpływowych zbiornikach do okresowego gromadzenia nieczystości 

ciekłych i wywożone do punktu zlewnego 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że pismo to została skierowane na najbliższe posiedzenia     

komisji.  

 

Pytań nie było, zatem punkt został zamknięty.  
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Ad. 8. 

           Sprawozdania z pracy Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.    
          

       Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Paweł Kocik na prośbę  Przewodniczącego 

Rady Gminy złożył sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym  (na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 16 lutego 2024 r.). 
 

Do sprawozdania z uwagą  zwrócił się:  

 

Radny Pan Jakub Winecki: 

- To jest SDH Mogilno w Ostravie. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Paweł Kocik: 

- Dziękuję, naniesiemy poprawkę.  
 

 

Więcej pytań/uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poddał pod głosowanie sprawozdanie ze 

wspólnego posiedzenia Komisji Budżetowej i Komisji Polityki Społecznej, przedstawione przez 

Przewodniczącego Komisji.       

  
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 8 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                      

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetowej i Komisji Polityki 

Społecznej  Rady Gminy  w okresie międzysesyjnym. 

 

(sprawozdanie – załącznik nr 5 do protokołu) 

 

/ około 13:00 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę, po czym około 13:14 wznowił obrady/ 

 

 

Ad.9. 
 

          Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 

         Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z działalności w okresie                         

od ostatniej sesji zwyczajnej, tj.  od 28 grudnia 2023 r. do 29 lutego 2024 r. 

 

Z pytaniem zwrócił się: 

 

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Panie Wójcie chciałbym dopytać o tą zniszczona drogę, czy o szkody, które powstały przy budowie 

gazociągu m.in. przy zjeździe na ulicę Długą. Czy udało się porozumieć z tą firmą, że naprawią nam 

szkody? Czy będziemy musieli zrobić to sami?  
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 Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Mamy potwierdzoną informację, że w momencie, kiedy zostaną…, tak samo,  jak czekamy                        

z remontami cząstkowymi dróg, uruchomione otaczarni, z których korzystają firmy wykonujące 

usługi na naszym terenie, będzie to naprawione.  

Radny Pan Janusz Ogłaza: 

- Przez nas czy przez nich? 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński: 

- Jeżeli my wykonamy to za nich, to i tak zrefundujemy, to znaczy koszty przerzucimy na 

wykonawcę.  

 
 

Więcej pytań do Pana Wójta w związku z przedstawioną informacją nie zgłoszono, wobec czego 

została przez Przewodniczącego Rady Gminy poddana pod głosowanie.  
 

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 

Głosowanie imienne nr 9 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                            

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 

 (informacja – załącznik nr 6 do protokołu) 

 

Następnie Wójt przedstawił informację -  Podsumowanie Kadencji Wójta i Rady Gminy Wręczyca 

Wielka 2018-2024  

 

Link do prezentacji:     https://youtu.be/nh9r5CbsNLE 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant poprosił o zamieszczenie prezentacji 

przedstawionej przez Wójta Gminy Pana Tomasza Osińskiego na stronie internetowej urzędu, aby 

mieszkaniec mógł się z nią zapoznać.  

 

 

Następnie o udzielenie głosu poprosiła Pani Aneta Kiepura Wicestrosta Powiatu Kłobuckiego  

 

 

Pani Aneta Kiepura Wicestrosta Powiatu Kłobuckiego: 

- Przepraszam na początku za spóźnienie, byłam w jeszcze jednym miejscu, także przepraszam za 

spóźnienie. Chciałabym kilka słów, jeżeli mogę powiedzieć, to co się dzieje w powiecie kłobuckim              

w tym momencie, jakie mamy realizowane inwestycje, do czego się przygotowujemy. Myślę, że 

jesteście Państwo zainteresowani.  

Jesteśmy w trakcie inwestycji, którą już myślę wszyscy wiemy – poprawa bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu w miejscowości Kalej – Szarlejka. Polega ona na budowie 

brakujących chodników, odcinków chodników. Przetarg wygrała firma Pana Ryszarda Wilka                        

z Kłobucka za kwotę 9 000 000,00 zł, z czego kwota dofinansowania z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg 6 000 000,00 i nasze środki z powiatu 3 000 000,00. 

https://youtu.be/nh9r5CbsNLE
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Kolejna inwestycja, na którą jest już rozstrzygnięty przetarg, jest to jakby kontynuacja drogi – remont 

drogi powiatowej – planowane jest frezowanie istniejącej nawierzchni, wykonanie regulacji poboczy, 

czyszczenie, regulacja przydrożnych rowów, czyszczenie przepustów pod drogą oraz przed zjazdami. 

Przetarg wygrała firma OLS z Lublińca na kwotę 2 000 000,00, z czego kwota dofinansowania 

również z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 1 200 000,00 i nasze środki około 830 000,00. 

Inwestycja rozbita jest jakby na dwa zadania, będzie ona jakby realizowana w dwóch etapach                      

w sumie w trzech – pierwsze jest to ułożenie chodnika, druga położenie nakładki asfaltowej na całej 

nawierzchni drogi, no i trzecia potem odmalowanie pasów i zakończenie tej inwestycji. 

Jeżeli mogę zgłosić się tutaj z prośbą, taką do Pana Przewodniczącego do Wysokiej Rady, o wsparcie 

nas w tej inwestycji. Kwota jaką dofinansowujemy jest to 2 000 000,00 – jeżeli chcieliby Państwo się 

dołożyć do tej inwestycji, to bardzo proszę, my żeśmy już występowali do Pana Wójta z taką prośbą. 

Myślę, że uda nam się to wspólnie zrobić. Poprawi to na pewno bezpieczeństwo  mieszkańców 

miejscowości Kalej, Szarlejka, ale również myślę, że wszystkich nas, bo jeździmy tymi drogami.  

Kolejną inwestycją jest to przebudowa drogi powiatowej relacji nr 2042S – Truskolasy                             

ul. Dębieczna. Obecnie trwa przetarg na to zadanie. Inwestycja realizowana w dwóch latach 2024-

2025 w formule zaprojektuj  i wybuduj  wartość kosztorysowa 8 520 000,00. Zakres prac obejmuje 

przebudowę  odcinka około 1,2 km, poszerzenie jezdni do szerokości 6 m, wykonanie podbudowy 

nawierzchni, zjazdów z drogi, zjazdów drogi  dla pieszych i systemu odwodnienia.  

Kolejne zadanie, tutaj może udzielę odpowiedzi pani radnej, która pytała o Bór Zapilski. Obecnie 

jesteśmy w trakcie tworzenia planu funkcjonalno-użytkowego na zadnie przebudowa drogi 

powiatowej, poprzez budowę chodnika w miejscowości Bór Zapilski. Pozwoli nam to przygotować 

się do ewentualnego zgłoszenia do konkursu, jeżeli się pojawi do budowy tego chodnika, jeżeli 

będziemy mieć plan funkcjonalno-użytkowy, będziemy mogli wystąpić o środki zewnętrzne, bo sami 

Państwo wiecie, że z własnych środków nie jesteśmy w stanie tego zrobić i myślę,  że tutaj przy 

okazji tego, też pociągniemy kawałek tego asfaltu po prostu przy tym chodniku.  

Natomiast na bieżąco drogowcy z powiatowego zarządu dróg łatają dziury, których jest bardzo dużo, 

jesteśmy po objazdach – drogowcy łatają dziury, a te dziury za chwilkę powstają na nowo. Męczą się, 

że tak powiem z tym tematem, natomiast cały czas ten temat jest załatwiany. 

6 marca otwieramy przetarg na budowę kompleksu boisk przy zespole nr 1 i przy zespole szkół nr 3.  

7 marca otwieramy przetarg na pozimowe utrzymanie dróg – dostaliśmy dodatkowe środki od 

Marszałka Województwa Śląskiego na czyszczenie rowów przy drogach wojewódzkich 126 000,00, 

także myślę, że przy drogach wojewódzkich uda nam  się te rowy, te pobocza trochę odbudować i te 

przepusty mam nadzieję, że damy radę zrobić chociaż trochę z tych pieniędzy.  

W szkołach zaczynają się dni otwarte. W tym roku, żeby promować szkoły, zakupiliśmy markowe 

plecaki, mamy nadzieję, że przyciągną one absolwentów szkół podstawowych, jest ich w tym roku 

mniej około 300 w całym powiecie. Chcielibyśmy na nasz powiat  ściągnąć do naszych szkół 

powiatowych jak największą liczbę. Mamy super ofertę, myślę bogatą ofertę dydaktyczną, zaplecze 

sportowe. Bardzo dużo się dzieje w szkołach naszych powiatowych, do tego mamy super pracownie 

CNC jedną na terenie województwa śląskiego, jedną z najlepszych.  

Jesteśmy w trakcie przygotowywania już kolejnego etapu drugiej pracowni, takiej CNC łącznie                  

z pracownią spawalnictwa. Idziemy jakby w  to szkolnictwo, takie zawodowe, żeby Ci nasi 

uczniowie mieli możliwość wyboru zawodu.  Dziękuję. 

Radny Pan Michał Hendzlik: 

- Czy jest wzięta pod uwagę droga między Borowem, a teraz Wręczycą? Teraz, po otwarciu tego 

wiaduktu, ta droga jest tak zniszczona, że ona wymaga takiego gruntowego remontu.     

Pani Aneta Kiepura Wicestrosta Powiatu Kłobuckiego: 

- Mamy otwarty przetarg, po tym przetargu, no zobaczymy, jak to będzie wyglądać. Drogi powiatowe 

są tak zniszczone, nie tylko ta nasza od Wręczycy do Borowego. W bardzo fatalnym stanie jest droga 

na Długi Kąt, tutaj Pan mówił, mamy nadzieję, że uda nam się takie łaty wielkopowierzchniowe, 

poukładać na tych asfaltach, jak najwięcej. Natomiast zobaczymy na ile nam starczy środków 

finansowych. Chłopaki ostatnio wyłożyli ileś  tam tej masy, no i to jest robota  po prostu „głupiego”.  
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Także mamy nadzieję, że po tym przetargu uda nam się większość tych dziur załatać,  natomiast sami 

Państwo wiecie jak to wygląda.  

Radny Pan Jakub Winecki: 

- Pani wicestarosto, korzystając z obecności, chciałem prosić o wsparcie dążeń mieszkańców,                      

o wyczyszczenie rowów, właściwie wyczyszczenie rowów przy drodze powiatowej biegnącej przez  

Grodzisko, Pierzchno, Libidzę. Chodzi o odcinek od skrzyżowania z samym skrzyżowaniem                        

z Pierzchnem, aż tutaj do skrzyżowania w Grodzisku koło cmentarza, tam pobocze jest koszone, 

natomiast rowy zarastają drzewami. Tam były kiedyś akacje, te akacje jak widać się opuszczają. 

Wiem, że mieszkańcy dzwonią, proszę, żeby tutaj tę sprawę załatwić, żeby to pobocze po prostu 

wykosić. Nie tylko pobocze, ale również rów. Dziękuję.   

Pani Aneta Kiepura Wicestrosta Powiatu Kłobuckiego: 

- Taką informację też już otrzymaliśmy. Muszę przyznać, że siły drogowe, czyli chłopaki                              

z Powiatowego Zarządu Dróg oni na bieżąco zajmują się łataniem  dziur i jakby nie ma czasu na to, 

żeby zrobić wycinki tych gałęzi, bo to gałęzie chyba są? Także na bieżąco, jak tylko się uporają                     

z tymi dziurami, to na pewno będą wycinane te gałęzie.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Też chciałem zabrać głos. Przede wszystkim chciałem podziękować  radnym powiatowym                        

z naszego terenu, a mianowicie Pani Wicestaroście Anecie Kiepurze, jak również Pani Staroście 

Zdzisławie Kall, a przede wszystkim Pani Justynie Strzelczyk, mieszkanki Truskolas, która zabiegała 

bardzo mocno, o ulicę Dębieczną – akurat wiem, że te trzy osoby do tego tematu przyłożyły jakiś 

wkład, że w końcu ta droga powstanie. Jest to za 8 800 000,00, ta inwestycja na pewno dwuletnia, ale 

też na pewno ona będzie zrealizowana i zaspokoi mieszkańców ulicy Dębiecznej. Także proszę 

podziękować w moim imieniu tym radnym, którzy zabiegają o to, bo wiem, że nie wszyscy radni                  

z naszego terenu, jeżeli chodzi o radnych powiatowych, zabiegają o te sprawy. Dziękuję.  

Radna Pani Urszula Zomerfeld: 

- Ja też bardzo dziękuje. Natomiast kontynuując też prośby pani wicestarosto w imieniu mieszkańców 

Piły Pierwszej. Gdyby była taka możliwość, zostały jakieś środki, to mieszkańcy za każdym razem 

wspominają i naprawdę ubolewają nad tym, nad przepustami, nad rowami, nad kontynuacją 

chodnika, który został rozpoczęty trzy lata temu widzieliśmy, więc bardzo proszę też o nas pamiętać. 

Dziękuję.    

Pani Aneta Kiepura Wicestrosta Powiatu Kłobuckiego: 

- My też mamy to na uwadze, wielki jest dylemat, gdy trzeba rozstrzygać, co robimy. My jesteśmy 

jedną gminą Wręczyca, natomiast powiat ma tych gmin 9 wszystkich i każdy coś chce dla siebie. 

Temat Piły Pierwszej, Zamłynia, bo tam też jest blisko, cały czas mamy  na uwadze i jakby 

chcielibyśmy jeszcze coś zrobić, natomiast nie wiem, czy się nam uda. Czekamy oczywiście na 

środki zewnętrzne, bo jak sami Państwo wiecie, sami nie jesteśmy nic w stanie zrobić.   

 

Więcej pytań do wicestarosty nie było.  

 

Ad. 10. 
            

           Informacja z realizacji uchwał i wniosków w okresie od ostatniej sesji 
 

 

           Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński przedstawił informację z realizacji uchwał i wniosków  za 

okres od  28 grudnia 2022 r. do 28 lutego 2023 r.  

 

Pytań do przedstawionej informacji z realizacji uchwał i wniosków nie zgłoszono, wobec czego 

została poddana przez Przewodniczącego Rady Gminy pod głosowanie.  
 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 
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Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się - 0 
 

Głosowanie imienne nr 10  – załącznik nr 2 do protokołu 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,           

0 „wstrzymujących się”) przyjęła Informację Wójta Gminy z realizacji uchwał i wniosków                      

w okresie międzysesyjnym. 
 

(informacja – załącznik nr 7 do protokołu) 

 

Ad. 11. 

 

Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Wręczyca Wielka za rok 2023 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant stwierdził, że Sprawozdanie będące przedmiotem 

niniejszego punktu, było szczegółowo omawiane na posiedzeniu Komisji.  

 

Następnie zwrócił się do Radnych o ewentualne pytania do Sprawozdania. 

 

Pytań do Sprawozdania nie zgłoszono, wobec czego Sprawozdanie zostało poddane pod głosowanie.   

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 11 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                    

0 „wstrzymujących się”) podjęła Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Wręczyca Wielka za rok 2023. 

(sprawozdanie  – załącznik nr 8 do protokołu) 

 

 

Ad. 12 . 

 

Przyjęcie Informacji za rok 2023 dot. wydanych decyzji o naliczeniu jednorazowych 

opłat tzw. rent planistycznych z tytułu zmiany lub uchwalenia planu przestrzennego 

zagospodarowania gminy oraz opłat adiacenckich z tytułu wybudowania infrastruktury 

technicznej lub podziału nieruchomości dokonanego na wniosek właściciela. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż Informacja będąca przedmiotem 

niniejszego punktu, było szczegółowo omawiane na posiedzeniu Komisji.  
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Następnie zwrócił się do Radnych o ewentualne pytania do Informacji. 

 

Pytań do Informacji nie zgłoszono, wobec czego Informacja zostało poddane pod głosowanie.   

 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 12 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,                               

0 „przeciw”,  0 „wstrzymujących się”) podjęła Informację za rok 2023 dot. wydanych decyzji           

o naliczeniu jednorazowych opłat tzw. rent planistycznych z tytułu zmiany lub uchwalenia 

planu przestrzennego zagospodarowania gminy oraz opłat adiacenckich z tytułu wybudowania 

infrastruktury technicznej lub podziału nieruchomości dokonanego na wniosek właściciela. 

 

(Informacja  – załącznik nr 9 do protokołu) 

 

 

Ad. 13.  

 

Podjęcie uchwał w sprawach różnych:  

 

Głosowanie przeprowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Ocimek zwracając się 

do Rady Gminy o ewentualne pytania do poszczególnych projektów uchwał.  

 

1)  w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 

gruntowej, oznaczonej  nr ewidencyjnymi działek: 287/6 o  pow. 0,1063 ha, 

292/2 o pow. 0,1087 ha obręb ewidencyjny Borowe, jednostka ewidencyjna 

Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącymi odrębną 

własność a  będącej w  użytkowaniu wieczystym Ochotniczej  Straży Pożarnej      

w Borowem, po uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego                      

ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Borowem;  

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 13 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/497/23 w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości gruntowej, oznaczonej  nr ewidencyjnymi działek: 287/6  
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o pow. 0,1063 ha, 292/2 o pow. 0,1087 ha obręb ewidencyjny Borowe, jednostka 

ewidencyjna Wręczyca Wielka, zabudowanej budynkiem strażnicy stanowiącymi odrębną 

własność a będącej w użytkowaniu wieczystym Ochotniczej Straży Pożarnej w Borowem, po 

uprzednim rozwiązaniu użytkowania wieczystego ww. gruntu, na rzecz Ochotniczej Straży 

Pożarnej  w Borowem. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 
 

2)  w sprawie zmiany uchwały Nr LI/401/23 Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia   

27 kwietnia 2023 r. dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Grodzisko;  

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 14 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/498/23 w sprawie zmiany uchwały Nr LI/401/23 

Rady Gminy Wręczyca Wielka z dnia   27 kwietnia 2023 r. dotyczącej wyrażenia zgody na 

sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Grodzisko 

 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

3)  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej dla Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2024 -2028 

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 15 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/499/23 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej dla Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024-2028. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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4)  w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka;  

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 16 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/500/23 w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Wręczyca Wielka 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

5)  w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Wręczyca 

Wielka z organizacjami pozarządowymi i  podmiotami, o których mowa w art . 

3 ust . 3 ustawy z dnia 24  kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2024 rok”;  

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 17 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/501/23 w sprawie przyjęcia „Rocznego 

programu współpracy Gminy Wręczyca Wielka z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2024 rok” 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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6)  w sprawie podziału obszaru gminy Wręczyca Wielka na sektory celem 

zorganizowania odbierania odpadów komunalnych;  

 

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 18 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/502/23 w sprawie podziału obszaru gminy 

Wręczyca Wielka na sektory celem zorganizowania odbierania odpadów komunalnych. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

7)  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie Gminy 

Wręczyca Wielka.  

 

 

Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 19 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/503/23 w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wręczyca Wielka. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy Wręczyca 

Wielka;  

 
Pytań  nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych  

Liczba obecnych – 12 radnych 
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Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0  

 

Głosowanie imienne nr 20 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”,                  

0 „wstrzymujących”) podjęła Uchwałę Nr LXII/504/23 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu ogólnego gminy Wręczyca Wielka.  
 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

9) w sprawie zmian w budżecie  gminy na 2024 rok  
 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne nr 21 – załącznik nr 2 do protokołu  

 

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr LXII/505/24 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2024 rok 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

10)  w sprawie zmiany  Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca 

Wielka na lata 2024 –  2033 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne nr 22 – załącznik nr 2 do protokołu  

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr LXII/506/24 w sprawie zmiany  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2024 – 2033 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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11) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i  roboty 

budowlane w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków 

współfinansowane w  ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne nr 23 – załącznik nr 2 do protokołu  

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr LXII/507/24 w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym 

wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków  

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

11)  w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym wpisanym do rejestru zabytków 

współfinansowane w  ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne nr 24 – załącznik nr 2 do protokołu  

 W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  

0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”) podjęła Uchwałę Nr LXII/508/24 w sprawie udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane w obiekcie zabytkowym 

wpisanym do rejestru zabytków współfinansowane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków  

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 
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Ad. 14.  

 

Udzielenie odpowiedzi na wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant udzielił głosu Wójtowi Gminy, prosząc o udzielenie 

odpowiedzi na wnioski zgłoszone na dzisiejszej sesji.  

 

✓ Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wniosek Radnego 

Pana Jakuba Wineckiego.  

- Radny Winecki zgłosił wniosek odwodnienia, jeżeli chodzi o Grodzisko, to część wyjaśniła już pani 

wicestarosta. Jeżeli chodzi o część dróg gminnych na ten moment w budżecie  nie mamy środków na 

regulację, jeżeli chodzi o samo odwodnienie. Ulica Polna – rozmawialiśmy z zarządem dróg, tam 

będzie przebudowa właśnie z budową studni chłonnej. Myślę, że ze względu na spadek w stronę 

zabudowy, tylko tego nie ustaliliśmy jeszcze, ale już rozmawialiśmy z właścicielami budynków, 

byłaby konieczność lekkiej przebudowy tego, co już jest, jeżeli chodzi o wjazd lub przebudowy 

wjazdu, tak, aby mógł podnieść i wyregulować spadek drogi, znaczy  tego odwodnienia w stronę tego 

odpływu do rzeki.   

Co do ulicy Nadrzecznej – jesteśmy już po konsultacjach z inspektorem nadzoru budowlanego. 

Niestety sytuacja, kiedy tej drogi nie było utwardzonej, była lepsza, chyba na to wychodzi. Mamy też 

różnicę zdań, bo taką informację uzyskaliśmy, że jest zgoda jednego z właścicieli gruntów. Przy 

weryfikacji okazało się, że nie ma tej zgody na przekop. Podjęliśmy decyzję przygotowania 

dokumentacji technicznej, która może być wykonana i zrobienie takiego zebrania z Radnym jako 

przedstawicielem tego terenu, właścicielem gruntu, firmą wykonawczą na takie przebudowanie czy 

zapewnienie odwodnienia, żeby mogło to funkcjonować. Rzeczywiście odkąd droga powstała, ona, 

nie było do przewidzenia wcześniej, ale stanowi taką naturalną barierę przepływu tej drogi. Co 

gorsza, jeżeli tego problemu nie rozwiążemy z jednej strony dla mieszkańców, a z drugiej dla nas, 

spływanie z tej górnej części drogi spowoduje, albo naniesienie błota i ta droga zniknie, albo jej nie 

będzie, bo ją po prostu wypuka. Także to w najbliższym czasie, myślę do dwóch tygodni będziemy 

mieć już rozwiązanie tego problemu i skonsultujemy się, tak byśmy już mogli wykonać w 

przyszłości, pewnie jakąś formę melioracji.  

 

✓ Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wniosek Radnej Pani 

Barbary Bogus. 

- Bór Zapilski, to myślę, że to pytanie do Pani Starosty. My wciąż deklarujemy chęć udziału                       

w przebudowie. Bynajmniej, jeżeli chodzi o ten odcinek, tego zapadliska, fajnie by było, bo jakieś 

tam decyzje zapadły w zeszłym roku, gdyby dało się to sfinalizować. W tym roku my 

zadeklarowaliśmy jako gmina chęć wykonania tego.  

 

✓ Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wniosek Radnej Pani 

Urszuli Zomerfeld.  

- Jako Radna złożyła wniosek – rów Piła Pierwsza, Kuleje, przejazd kolejowy. Rzeczywiście, przy 

tych największych opadach zalewanie występuje. Tutaj strażacy wyjeżdżają do tych akcji. Nie 

jesteśmy w stanie na dzień dzisiejszy określić. Rozpoczynamy dopiero procedurę wyłonienia osoby 

hydrologa, który będzie w stanie zbadać sprawę. Wynika to z faktu takiego, że powstały też pewnego 

rodzaju instalacje, jak kostki, wjazdy, podniesienia gruntów, utwardzenie gruntów, placów, bez 

odwodnienia, które tak jakby dodatkowo wodę w kierunku dróg gminnych w niektórych miejscach 

prowadzą. Będziemy rozwiązywać to, ale myślę, że jest to zadanie wieloletnie. Do tego, żeby taką 

meliorację wyregulować, przy czym należy też liczyć się z tym, że w niektórych przypadkach będą 

wszczynane postępowania co do zakłócenia stosunków wodnych.   
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✓ Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wniosek/pytania 

odnośnie remontu dróg.  

- Mamy wykonawcę już wybranego, czekamy na uruchomienie otaczarni w najgorszych 

odcinkach – tutaj mówimy o miejscowości Pierzchno, Wydra przede  wszystkim, bo tam 

droga jest  w najgorszym stanie. Przystąpimy do takiego zadania i łatania, jak zrobiliśmy, to 

swego czasu na Klepaczce i przyniosło to efekt, czyli wymiany tych najgorszych części już w 

całych odcinkach drogowych. Przewidujemy rozpoczęcie prac z końcówką pierwszego 

tygodnia miesiąca marca.  

 

✓ Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wniosek/pytanie 

mieszkańca Długiego Kąta.  

- Myślę, że odpowiedzi na to pytanie drogi udzieliła Pani Starosta. 

  Jeżeli chodzi o drugie pytanie, czyli odwodnienie – tutaj dokładnie o tym samym zakresie 

rzeczywiście  powstał taki, można powiedzieć problem, że zabudowa wzrosła na odcinku 

ulicy Wczasowej. Część odcinków została utwardzona i teraz spływ tej wody powoduje, że na 

odcinku tutaj dojazdowym od Długiego Kąta ta droga jest zalewana piaskiem i zamulana,  

więc pewnie też będziemy musieli pomyśleć  o jakimś odwodnieniu.  

Jeżeli chodzi o poszerzenie drogi, nie wiem, co było obiecane, ileś lat wstecz, zabudowa na 

tym odcinku jest dość gęsta. W ocenie drogowej pas jest sześciometrowy, więc spełnia 

wymogi mijania  się dwóch samochodów osobowych. Oczywiście, to są przepisy z lat 50-

tych. Dzisiaj samochody są dużo szersze, ale myślę, że jeżeli chodziłoby o przebudowę tej 

drogi, to byłaby inwestycja dość droga, która musiałaby uzyskać akceptację Rady Gminy                     

i źródło finansowania na to, żeby ją przebudować.  

 

✓ Wójt Gminy Wręczyca Wielka – Pan Tomasz Osiński odpowiedział na wniosek/pytanie Pani 

Sołtys Marii Polak .   

 

- Jeżeli chodzi o gniazda, elektrykę. Rzeczywiście tam była wykonana inwestycja. Teraz                  

w zakresie realizacji funduszu sołeckiego powstały altany, powstał plac zabaw, przeniesiony 

został, jest w trakcie przenoszenia siłownia, więc tworzy się ładny kompleks. W najbliższej 

przyszłości jeszcze mają powstać chodniki i uzupełnienie ziemi, tak, aby to stało się takim 

terenem ładnym, relaksacyjnym.  Niestety instalacja elektryczna, która wykonana jest na 

obiekcie „Sokoła”, nie pozwala na wpinanie kolejnych urządzeń. Tutaj ta inwestycja, którą  

zasygnalizowała Pani Sołtys, jest oczywista i potrzebna do wykorzystania.  

Co do stwierdzenia, że jak zrobimy postępowanie, że będzie taniej. Obawiam się, że będzie 

drożej. Pewna kwota pozwala na pewne zabiegi bez prowadzenia postępowania, więc 

będziemy szukać rozwiązania. Myślę, że na koniec miesiąca, marca, tak jak jest to niestety 

obciążenie budżetowe, uzyskamy pierwsze wpływy z podatku. Będziemy mogli jasno określić 

jakie wolne środki są do wykorzystania i wtedy skieruje to na posiedzenie komisji w miesiącu 

kwietniu. Nie jest to też kwota, która myślę nie mogłaby być tutaj przyjęta.   
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Ad. 13. 

 

            Zamknięcie obrad LXII sesji zwyczajnej Rady Gminy. 

                                                                                                             

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący o godz. 14.22 dokonał 

zamknięcia LXII sesji zwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, dziękując wszystkim obecnym                         

za przybycie.  

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                                                                             Przewodniczący Rady Gminy                                              

                                                                                        Marek Prubant 

 

 

Protokołowała:                                                                         

 

Ilona Paruzel                                                                                      

 

 


